
 
Sammanfattning av Styrelsemötet 10 maj 2022, Söderbärke hembygdsförening  
 
Mötet handlade till största delen om kommande arrangemang. 
En viktig punkt var Trefaldighetskällan i Lövmarken, att vi efter två års uppehåll, 
på grund av coronapandemin, återigen arrangera ett program där på 
Trefaldighetsafton. 
Till mötet hade ordförande bjudit in Lasse Nohrstedt som återkommit till 
hemtrakten och som tidigare styrelsemedlem under 1990-talet arrangerade 
programmen vid källan. Lasse erbjöd sig att samordna programmet och bjuda in 
gruppen Trio CoLaJa samt att delta i att ordna kring källan eftersom förbättringar 
behövde göras och att bjuda in till pressvisning.  
 
Mötet hade även på agendan att börja planera för midsommarfirandet på Hagudden 
och hantverksdagen under Möljanveckan. 
 
Sammanfattat av Anna Falkengren  
 
 
 


